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Rada Miasta Poręba 
RM.0002.54.2023 

Protokół nr LIV/2023 

LIV Sesja w dniu 28 sierpnia 2023r. 
Obrady rozpoczęto 28 sierpnia 2023r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 12:44 
tego samego dnia. 
Miejsce: Obrady LIV sesji Rady Miasta odbyły się w budynku Miejskiego Ośrodka 
Kultury w Porębie, w Sali nr 28. 
Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej 
Protokolantka: Anna Winczakiewicz 
Numery podjętych uchwał: LIV/561/23 – LIV/573/23 
Załączniki do protokołu: 

1. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym; 
2. Imienne wykazy głosowania radnych; 
3. Uchwały od nr LIV/561/23 – LIV/573/23. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Ajchenlaub 
2. Mariusz Błaszczuk 
3. Grażyna Furmanek 
4. Barbara Gola 
5. Krzysztof Hamerlik 
6. Ewelina Janeczek 
7. Przemysław Kiliański 
8. Elżbieta Kołodziej 
9. Mariusz Kołton 
10. Marcin Kucia 
11. Jolanta Łakomska 
12. Jarosław Machura 
13. Marek Miśta 
14. Krystyna Rok 
15. Tomasz Turek 

Lista obecności gości: 

1. Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra. 
2. Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran. 
3. Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha. 
4. Radca Prawny Michał Szachnitowski. 
5. Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 w Porębie Małgorzata Dychus. 
6. Dyrektor Przedszkola nr 1 w Porębie Justyna Kłosowska. 
7. Dyrektor Świetlicy Środowiskowej Edyta Lora – Bijak. 
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8. Kierownik ZEAS w Porębie Ewa Weber. 
9. Kierownik Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Kamil Kowalik. 
10. Podinspektor Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Klaudia 
Kratochwil. 
11. Pracownik Firmy TERPLAN Maciej Wyszyński. 
12. Pracownik Referatu Środków Pomocowych i Rozwoju Joanna Wyszyńska. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej otworzyła LIV Sesję Rady 
Miasta Poręba w dniu 28 sierpnia 2023 r. o godz. 900, powitała uczestniczących w 
sesji radnych, Burmistrza Miasta, Sekretarz Miasta, Skarbnika Miasta Poręba, 
kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników i pracowników urzędu miasta 
oraz mieszkańców. 

Zgodnie z listą obecności Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej stwierdziła, że na 

moment otwarcia sesji w obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Wraz z zawiadomieniem o zwołaniu LIV Sesji Rady Miasta na dzień 28 sierpnia 2023 

roku radni otrzymali następujący porządek obrad sesji: 

 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z LIII sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 
dzierżawy 
b) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym najemcą kolejnej umowy najmu 
c) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 
położonych w północno-wschodniej części miasta Poręba 
d) zmiany uchwały nr XXVII/283/21 Rady Miasta Poręba z dnia 28 czerwca 2021r. w 
sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Gminy Poręba 
e) trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków zespołu 
interdyscyplinarnego 
5. Interpelacje i zapytania. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego 
porządku obrad. 
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Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agnieszka Ajchenlaub 

zgłosiła wniosek formalny o dodanie do porządku obrad 4 projektów uchwał:  

 

1. Projekt uchwały w sprawie skarg na Burmistrza Miasta Poręba; 
2. Projekt uchwały w sprawie skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 w 

Porębie, 
3. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia niewłaściwości Rady Miasta Poręba do 

rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 w Porębie; 
4. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia niewłaściwości Rady Miasta Poręba do 

rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Poręba. 
 

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że projekt uchwały oraz stanowisko komisji 
zostały radnym przesłane w dniu 24.08.2023r. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie skarg na Burmistrza Miasta 
Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie skargi na Dyrektora Szkoły 
Podstawowej Nr 1 w Porębie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie stwierdzenia niewłaściwości 
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Rady Miasta Poręba do rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 w 
Porębie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie stwierdzenia niewłaściwości 
Rady Miasta Poręba do rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego 
porządku obrad. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba, zgłosił wniosek formalny o dodanie do porządku 

obrad 2 projektów uchwał:  

1. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu naboru i warunków udziału w 
projekcie: „Budowa instalacji odnawialnych źródeł energii w podregionie 
sosnowieckim - Irządze, Łazy, Poręba, Sosnowiec, Szczekociny, Zawiercie – 
etap II” 

2.  Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu naboru 
i warunków udziału w projekcie: „Budowa instalacji odnawialnych źródeł energii w 
podregionie sosnowieckim - Irządze, Łazy, Poręba, Sosnowiec, Szczekociny, 
Zawiercie – etap II”.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta 
Poręba na 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 

Głos zabrał Radny Przemysław Kiliański – zgłosił w imieniu Zespołu do zaopiniowania 
kandydata na ławnika wniosek formalny o dodanie do porządku obrad 2 projektów 
uchwał: 

1. Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w 
Sosnowcu na kadencję 2024 – 2027; 

2. Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w 
Zawierciu na kadencję 2024-2027. 

 
 
Radny Przemysław Kiliański poinformował, że projekty uchwał został radnym 
przesłane w dniu 24.08.2023r. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Okręgowego w Sosnowcu na kadencję 2024 – 2027.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Strona 6 z 26 

 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Rejonowego w Zawierciu na kadencję 2024-2027.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 

Przewodnicząca poinformowała, że projekty dodanych uchwał będą zapisane w 
porządku obrad po zmianach w bloku uchwał pod nr 4.f., 4.g., 4.h., 4.i., 4.j., 4.k., 
4.l., 4.m. 
 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z LIII sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 
dzierżawy 
b) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym najemcą kolejnej umowy najmu 
c) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 
położonych w północno-wschodniej części miasta Poręba 
d) zmiany uchwały nr XXVII/283/21 Rady Miasta Poręba z dnia 28 czerwca 2021r. w 
sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Gminy Poręba 
e) trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków zespołu 
interdyscyplinarnego 
f) skarg na Burmistrza Miasta Poręba; 
g) skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 w Porębie; 
h) stwierdzenia niewłaściwości Rady Miasta Poręba do rozpatrzenia skargi na 
Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 w Porębie; 
i) stwierdzenia niewłaściwości Rady Miasta Poręba do rozpatrzenia skargi na 
Burmistrza Miasta Poręba; 
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j) przyjęcia regulaminu naboru i warunków udziału w projekcie: „Budowa instalacji 
odnawialnych źródeł energii w podregionie sosnowieckim - Irządze, Łazy, Poręba, 
Sosnowiec, Szczekociny, Zawiercie – etap II”; 
k) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok; 
l) wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Sosnowcu na kadencję 2024 – 2027; 
m) wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Zawierciu na kadencję 2024-2027. 
5. Interpelacje i zapytania. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie sesji. 

 

2. Zatwierdzenie protokołu z LIII sesji Rady Miasta Poręba 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała, że protokół z LIII 

Sesji Rady Miasta Poręba, która odbyła się w dniu 26 czerwca 2023 roku został 

przesłany radnym drogą elektroniczną w dniu 11 sierpnia 2023r., a także był 

wyłożony w Biurze Obsługi Rady Miasta. Poinformowała, że do dnia 18 sierpnia 

2023r. nikt nie zgłosił uwag do protokołu. 

Radna Jolanta Łakomska zgłosiła, że ma uwagi do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że na sesji nie można już zgłaszać 

uwag. 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia protokołu z LIII sesji Rady Miasta Poręba..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 

Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jarosław Machura, Marek Miśta, Tomasz Turek 

PRZECIW (2) 

Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krystyna Rok 

 

Radna Jolanta Łakomska poprosiła o podanie podstawy prawnej. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski zacytował art. 2 ust. 27 regulaminu Rady Miasta 

Poręba. 
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Przewodnicząca Rady Miasta dodała, że musi mieć czas na odsłuchanie sesji i 

ustosunkowanie się do uwag, co jest niemożliwe na sesji. 

 
 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodnicząca poinformowała, iż sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie 
międzysesyjnym radni otrzymali w wersji elektronicznej. 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do sprawozdania. 

Radna Ewelina Janeczek poprosiła o rozwinięcie następujących punktów, na które 
Burmistrz udzielił odpowiedzi: 

1. Spotkanie 7 lipca 2023r. z panem Pionką; 

Utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:16:24); 

2. Spotkanie 14 lipca 2023r. w UM Poręba z przedstawicielami Gmin biorących 
udział w projekcie OZE – II etap; 

Utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:22:42); 

3. Spotkanie 26 lipca 2023r. w Urzędzie Miejskim w Zawierciu z przedstawicielami 
władz Zawiercia w sprawie transportu miejskiego; 

Utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:26:58); 

4. Spotkanie 1 sierpnia 2023r. w Urzędzie Miasta z dyrektorem Zakładu Linii 

Kolejowych PKP PLK w Częstochowie Helmutem Klabis . 

Utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:30:19); 

5. Delegacja 4 sierpnia 2023r. do Przeczyc PGW Wody Polskie, spotkanie z 
kierownikiem Arturem Wójcikiem w sprawie utrzymania wałów rzeki Czarna 
Przemsza; 

Utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:37:34); 
 

6. Spotkanie 17 sierpnia 2023r w sprawie utworzenia Klastra Energii w Porębie; 

Utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:40:20). 

 

Radny Przemysław Kiliański zadał Burmistrzowi pytanie dotyczące planowanej linii 
autobusowej. 
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Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:45:41); 
 
 
Burmistrz Miasta Poręba uzupełni sprawozdanie międzysesyjne o kolejne tematy: 
(przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: nagranie od 00:47:48); 
 

1. 21 sierpnia 2023r. – udział w posiedzeniu Komisji Gospodarki i Ochrony 
Środowiska, Komisji Rewizyjnej oraz spotkanie z Prezesem Lokalnej Grupy 
Działania Cezarym Barczykiem 

2. 22 sierpnia 2023r. – udział w posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
oraz Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej, spotkania z 
mieszkańcami (w tym w sprawie odoru z wysypiska); 

3. 23 sierpnia 2023r. – spotkanie z Dyrektorem Powiatowego Urzędu Pracy w 
Zawierciu Andrzejem Rusem w sprawie zatrudnienia systemowego Ukraińców; 

4. 26 sierpnia 2023r. – zaprzysiężenie Młodzieżowej Drużyny Pożarniczej; 

5. 27 sierpnia 2023t. – udział w dożynkach gminno-parafialnych w Niwkach. 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
 
a) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami 
kolejnych umów dzierżawy 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 
dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
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Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIV/561/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 
 
b) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym najemcą kolejnej 
umowy najmu 
 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym 
najemcą kolejnej umowy najmu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIV/562/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 
c) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
terenów położonych w północno-wschodniej części miasta Poręba 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
 
Przewodnicząca Rady ze względu na wagę projektu uchwały dla mieszkańców 
poprosiła o dodatkowe omówienie tematu Kierownika Referatu Nieruchomości Kamila 
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Kowalika, Podinspektora Klaudię Kratochwil oraz Przedstawiciela Firmy Terplan 
Macieja Wyszyńskiego. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:07:38); 
 

W związku z przyjętą sugestią Pana Macieja Wyszyńskiego dotyczącą dodatkowych 
głosowań  w sprawie nieuwzględnienia przez Radę Miasta Poręba dwóch uwag 
złożonych do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, które 
zostały nieuwzględnione przez Burmistrza Miasta Poręba w toku prowadzonego 
postępowania zarządzono 5 minutową przerwę.  

Po przerwie Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w obradach uczestniczy 15 

radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Podinspektor Referatu NiGK Klaudia Kratochwil odczytała pierwszą uwagę do 
projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:42:25); 
 

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia przez Radę Miasta Poręba uwagi nr 1 złożonej do projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, która została 
nieuwzględniona przez Burmistrza Miasta Poręba w toku prowadzonego 
postępowania .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Elżbieta 
Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Marek Miśta 
 

Podinspektor Referatu NiGK Klaudia Kratochwil odczytała drugą uwagę do projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:45:18); 

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia przez Radę Miasta Poręba uwagi nr 2 złożonej do projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, która została 
nieuwzględniona przez Burmistrza Miasta Poręba w toku prowadzonego 
postępowania .  
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Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jarosław Machura, Marek Miśta, Tomasz Turek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Krystyna Rok 
 

Radna Jolanta Łakomska poprosiła o wyjaśnienie drugiej uwagi do projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Odpowiedzi udzielił Przedstawiciel Firmy Terplan Maciej Wyszyński. 

Radna Jolanta Łakomska zapytała, czy odmowa uwzględnienia uwagi nie kłóci się z 
ustawą o działalności gospodarczej. 

Odpowiedzi udzielił Przedstawiciel Firmy Terplan Maciej Wyszyński oraz Kierownik 
Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Kamil Kowalik.  

Radna Krystyna Rok opuściła posiedzenie z uwagi na pilne sprawy zawodowe, o czym 
informowała Przewodniczącą Rady przed sesją. 
Od tego momentu Rada obradowała w 14 osobowym składzie. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów położonych w północno-wschodniej części miasta 
Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jarosław Machura, Marek Miśta, Tomasz Turek 
PRZECIW (2) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska 
BRAK GŁOSU (1) 
Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 12 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
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Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIV/563/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 
 
d) zmiany uchwały nr XXVII/283/21 Rady Miasta Poręba z dnia 28 
czerwca 2021 r. w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Poręba 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/283/21 Rady Miasta Poręba z 
dnia 28 czerwca 2021 r. w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Tomasz Turek 
BRAK GŁOSU (1) 
Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIV/564/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 
e) trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków zespołu 
interdyscyplinarnego 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 
członków zespołu interdyscyplinarnego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Tomasz Turek 
BRAK GŁOSU (1) 
Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIV/565/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

f) skarg na Burmistrza Miasta Poręba 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 

24.08.2023r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:59:24); 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie skarg na Burmistrza Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Tomasz Turek 
BRAK GŁOSU (1) 
Krystyna Rok 
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Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIV/566/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

 

g) skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 w Porębie 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 

24.08.2023r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:01:16); 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 w 
Porębie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Tomasz Turek 
BRAK GŁOSU (1) 
Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIV/567/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

h) stwierdzenia niewłaściwości Rady Miasta Poręba do rozpatrzenia skargi 

na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 w Porębie 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem 
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Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 

24.08.2023r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:08:34); 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia niewłaściwości Rady Miasta Poręba do 
rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 w Porębie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Tomasz Turek 
BRAK GŁOSU (1) 
Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIV/568/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

i) stwierdzenia niewłaściwości Rady Miasta Poręba do rozpatrzenia skargi 

na Burmistrza Miasta Poręba 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 

24.08.2023r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:09:37); 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia niewłaściwości Rady Miasta Poręba do 
rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Poręba.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Tomasz Turek 
BRAK GŁOSU (1) 
Krystyna Rok 
Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIV/569/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 
j) przyjęcia regulaminu naboru i warunków udziału w projekcie: „Budowa 
instalacji odnawialnych źródeł energii w podregionie sosnowieckim - 
Irządze, Łazy, Poręba, Sosnowiec, Szczekociny, Zawiercie – etap II” 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta, projekt był przesłany radnym drogą elektroniczna przed sesją w 
dniu 24.08.2023r. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu naboru i warunków udziału w 
projekcie: „Budowa instalacji odnawialnych źródeł energii w podregionie 
sosnowieckim - Irządze, Łazy, Poręba, Sosnowiec, Szczekociny, Zawiercie – etap II”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Tomasz Turek 
BRAK GŁOSU (1) 
Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
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Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIV/570/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

k) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez 

Skarbnika Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany radnym 

drogą elektroniczną dnia 24.08.2023r. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jarosław Machura, Marek Miśta, Tomasz Turek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska 
BRAK GŁOSU (1) 
Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 12 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIV/571/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 
l) wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Sosnowcu na kadencję 2024 – 
2027 
 
Przewodnicząca Rady odczytała protokół z posiedzenia Zespołu do spraw 
zaopiniowania kandydatów na ławników na kadencję 2024-2027 z dnia 31.07.2023 r. 
oraz 22.08.2023 roku. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:14:45); 

 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 
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Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej 
oraz zaproponowała kandydata Radnego Tomasza Turka. 

Radny Tomasz Turek wyraził zgodę. 

Radna Barbara Gola zgłosiła swoją kandydaturę. 

Radna Agnieszka Ajchenlaub zgłosiła swoją kandydaturę. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, iiż została powołano Komicja Skrutacyjna w 
następującym składzie: 

1. Radny Tomasz Turek; 
2. Radna Barbara Gola; 
3. Radna Agnieszka Ajchenlaub. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyboru Komisji Skrutacyjnej w składzie: Tomasz Turek, Barbara Gola, Agnieszka 
Ajchenlaub.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 

Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 

Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 

Tomasz Turek 

BRAK GŁOSU (1) 

Krystyna Rok 

  

Radny Tomasz Turek wyczytał kolejno wg listy nazwiska radnych, którzy pobierali 

karty do załogowania, zaznaczali swoje stanowisko i wrzucali głos do urny. 

 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie wyników głosowania. 
 
Radny Tomasz Turek stwierdził, że w wyniku tajnego głosowania radnych, na ławnika 

do Sądu Okręgowego w Sosnowcu na kadencję 2024-2027 wybrany został Pan 

Wiesław Pańczyk. 

 

Ważnych głosów 14 
Liczba głosów ZA 14. 
Liczba głosów PRZECIW 0 
Liczba głosów WSTRZYMUJĘ SIĘ 0 
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W związku z wyborem kandydata na ławnika Przewodnicząca Rady odczytała treść 
uzupełnionej uchwały Nr LIV/572/23 w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Okręgowego w Sosnowcu na kadencję 2024 – 2027. 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 
m) wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Zawierciu na kadencję 2024-
2027 
 
Przewodnicząca Rady odczytała protokół z posiedzenia Zespołu do spraw 
zaopiniowania kandydatów na ławników na kadencję 2024-2027 z dnia 31.07.2023 r. 
oraz 22.08.2023 roku. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:35:09); 

 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Przewodnicząca Rady zaproponowała, aby komisja skrutacyjna pozostała w 
niezmienionym składzie, członkowie komisji wyrazili zgodę. 

Wobec tego przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru Komisji Skrutacyjnej w składzie: Tomasz Turek, Barbara Gola, Agnieszka 

Ajchenlaub.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0, BRAK 

GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 

Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 

Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 

Tomasz Turek 

BRAK GŁOSU (1) 

Krystyna Rok 

 

Radny Tomasz Turek wyczytał kolejno wg listy nazwiska radnych, którzy pobierali 

karty do załogowania, zaznaczali swoje stanowisko i wrzucali głos do urny. 

 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie wyników głosowania. 
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Radny Tomasz Turek stwierdził, że w wyniku tajnego głosowania radnych, na ławnika 

do Sądu Rejonowego w Zawierciu na kadencję 2024-2027 wybrana została Pani 

Marta Wcisło. 

 

Ważnych głosów 14 
Liczba głosów ZA 14. 
Liczba głosów PRZECIW 0 
Liczba głosów WSTRZYMUJĘ SIĘ 0 
 

W związku z wyborem kandydata na ławnika Przewodnicząca Rady odczytała treść 
uzupełnionej uchwały Nr LIV/573/23 w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Rejonowego w Zawierciu na kadencję 2024 – 2027. 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 
5. Interpelacje i zapytania. 
 
 
Interpelacje i zapytania przedstawili radni: 

1. Radna Ewelina Janeczek (przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-

video: nagranie od 02:49:55); 

2. Radna Krystyna Rok (interpelacja została odczytana przez Radną Ewelinę 
Janeczek, przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: nagranie od 
02:51:49); 

3. Radna Jolanta Łakomska (przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-
video: nagranie od 02:53:05); 

4. Przemysław Kiliański w imieniu Radnych Klubu Pozytywna Inicjatywa (przebieg 
wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: nagranie od 02:55:53); 

5. Radny Marcin Kucia (przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 
nagranie od 02:57:01). 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, aby interpelacje radni przekazali drogą 
elektroniczną na adres mailowy Biura Rady Miasta, natomiast wersję papierową 
złożyli w siedzibie Urzędu Miasta Poręba. 

 

6. Sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej przedstawiła korespondencję jaka wpłynęła do 
Rady Miasta: 
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W dniu 19 czerwca 2023r.: 
- wpłynęła skarga na Burmistrza Miasta Poręba (sygn. RKP 1625) 
 
W dniu 23 czerwca 2023r.: 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego (sygn. RKP 1680) w sprawie przekazania 
oryginału skargi z dnia 7 kwietnia 2023 roku. 
 
W dniu 27 czerwca 2023r.: 
- wpłynęła skarga na Burmistrza Miasta Poręba (sygn. RKP 1716) 
- wpłynęła skarga na Burmistrza Miasta Poręba oraz Sekretarz Miasta Poręba (sygn. 
RKP 1717) 
- wpłynęła skarga na Burmistrza Miasta Poręba oraz Sekretarz Miasta Poręba (sygn. 
RKP 1718) 
 
W dniu 6 lipca 2023r.: 
- wpłynęła informacja na temat uchwały Rady Miejskiej w Łaziskach Górnych z dnia 
22 czerwca 2023 roku  
 
W dniu 11 lipca 2023r.: 
- wpłynęła skarga na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 w Porębie (sygn. RKP 
1840) 
 
W dniu 21 lipca 2023r.: 
- wpłynęła skarga na Burmistrza Miasta Poręba i Sekretarz Miasta Poręba (sygn. RKP 
1927) 
- wpłynęła skarga na Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 w Porębie (sygn. RKP 1928) 
 
W dniu 26 lipca 2023r.: 
- wpłynęło pismo z Posterunku Policji w Porębie (sygn. RKPE 2155) w sprawie stanu 
bezpieczeństwa w mieście; 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego (sygn. RKPE 2166) w sprawie wszczęcia 
postępowania nadzorczego w sprawie uchwały Nr LIII/558/23 
 
W dniu 28 lipca 2023r.: 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego (sygn. RKPE 2188) w sprawie 
rozstrzygnięcia nadzorczego 
 
W dniu 3 sierpnia 2023r.: 
- wpłynęła uchwała Gminy Psary (sygn. RKPE 2231) w sprawie wystąpienia z apelem 
do Międzynarodowego Komitetu Olimpijskiego w sprawie zapobiegania udziałowi 
rosyjskich i białoruskich sportowców w igrzyskach olimpijskich oraz zawodach rangi 
międzynarodowej. 
 
W dniu 7 sierpnia 2023r.: 
- wpłynęło pismo od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Katowicach (sygn. RKP 
2134) w sprawie wyborów na ławnika do Sądu Okręgowego w Sosnowcu. 
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- wpłynęło pismo od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Katowicach (sygn. RKP 
2135) w sprawie wyborów na ławnika do Sądu Rejonowego w Zawierciu. 
 
W dniu 9 sierpnia 2023r.: 
- wpłynęło pismo (sygn. RKP 2102) w sprawie nabycia działki. 
 
W dniu 17 sierpnia 2023r.: 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego (sygn. RKPE 2364) w sprawie wykonania 
zaleceń pokontrolnych. 
 
W dniu 21 sierpnia 2023r.: 
- wpłynęło pismo (sygn. RKPE 2393) przekazanie uchwały Rady Gminy Istebna z dnia 
24 lipca 2023r. w sprawie poparcia apelu w sprawie wystąpienia z apelem do 
środowisk samorządowych i obywatelskich w sprawie solidarności i wsparcia 
mniejszości polskiej na Białorusi w obliczu represji białoruskich władz. 
 
W dniu 22 sierpnia: 
- wpłynęło pismo z OSP Niwki (sygn. RKP 2201) - w sprawie dotacji. 
- wpłynęło pismo z WSA w Gliwicach (sygn. RKPE 2410) - zawiadomienie o rozprawie  
 
W dniu 24 sierpnia: 
- wpłynęło pismo z WSA w Gliwicach (sygn.. RKPE 2428) – zawiadomienie o terminie 
rozprawy 
 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej przedstawiła terminy posiedzeń 
komisji i sesji w miesiącu wrześniu 2023 roku: 

 
KOMUNIKATY: 

 

Posiedzenia Komisji Termin Godzina Tryb/Miejsce 

Komisja Gospodarki i 
Ochrony Środowiska 
 

18.09.2023 
(poniedziałek) 

08:00 MOK w Porębie – sala nr 
28 
 

Komisja Rewizyjna 
 
 

18.09.2023 
(poniedziałek) 

 

13:30 
 
 

MOK w Porębie – sala nr 
28 
 

Komisja Skarg, Wniosków i 
Petycji 
 

19.09.2023 
(wtorek) 

09:00 MOK w Porębie – sala nr 
28 
 

Komisja Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Opieki Społecznej 
 

19.09.2023 
(wtorek) 

13:00 MOK w Porębie – sala nr 
28 
 

Sesja Rady Miasta  25.09.2023 
(poniedziałek) 

09:00 MOK w Porębie – sala nr 
28 
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Przewodnicząca Rady odniosła się do planowanej zmiany statutu Miasta Poręba. 
Poinformowała, że projekt dotyczący koniecznych zmian w statucie zostanie 
przedstawiony na najbliższych komisjach. Zmiana całego statutu wiąże się z 
ustanowieniem herbu miasta. Podjęto w tej sprawie kontakt z firmą zajmującą się 
projektowaniem herbu wg zaleceń Komisji Heraldycznej. 
 
Głos zabrał Radca Prawny Michał Szachnitowski, omówił prace nad zmianą statutu 
Miasta Poręba. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 03:07:21); 

Radna Jolanta Łakomska zapytała o skargę do WSA na uchwałę Rady Miasta Poręba 
w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Poręba oraz 
jakie kroki zostały w tej sprawie podjęte.  

Odpowiedzi udzielił Radca Prawny – odpowiedź na skargę wraz ze skargą została 
przesłana do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 03:11:39); 

Radny Jarosław Machura zapytał, czy została już zakończona inwestycja budowy 
rurociągu oraz o wpływy podatku z tego tytułu – na co będą przeznaczone? Wpływy 
z tytułu użytkowania rurociągu miały być w całości przekazywane do Niwek. 

Odpowiedzi udzielił Kierownik Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej 
Kamil Kowalik. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 03:12:48); 

Skarbnik Miasta Poręba powiedziała, że są to wpływy podatku od osób prawnych do 

budżetu miasta. 

Radny Jarosław Machura zapytał na jakim etapie jest kontrola posesji pod kątem 
szamb. Niwki były bardzo szybko skontrolowane. 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta Poręba- kontrole trwają cały czas, Niwki jeszcze 
nie zostały całkowicie skontrolowane, trwają różne wyjaśnienia. Obecnie kontrole są 
na terenie całej Poręby. Powstają nowe domy, a nie ma zgłoszenia. 

Radny Jarosław Machura zapytał, dlaczego wcześniej sesje nie odbywały się w Sali nr  
w budynku MOK, tylko zdalnie. 

Odpowiedzi udzieliła Przewodnicząca Rady Miasta: Sesje odbywały się zdalnie z 
uwagi na ograniczone miejsce oraz przepisy covidowe, docelowo sesje mają się 
odbywać na Sali konferencyjnej.  

Głos zabrała Radna Jolanta Łakomska – w sprawie odoru z wysypiska, który sięga 
coraz dalej. 
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Burmistrz Miasta Poręba odpowiedział, że w w/w sprawie odbędzie się spotkanie w 
dniu 11 września 2023r.  

Radne Jolanta Łakomska oraz Ewelina Janeczek zapytały, dlaczego petycja od 
mieszkańców w sprawie wysypiska nie trafiła do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Pracownik Biura Rady Miasta Anna Winczakiewicz powiedziała, że petycja była 
skierowana do Urzędu, nie do Rady Miasta. 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała o wyborach do Rady Seniorów Miasta 
Poręba, które odbyły się 28 lipca 2023r. oraz pierwszej sesji w dniu 3 sierpnia 2023r., 
podczas której wybrano Longinę Rydzy na Przewodniczącą Rady Seniorów oraz Annę 
Wawrzynkiewicz na Wiceprzewodniczącą Rady Seniorów. 

Radna Jolanta Łakomska zabrała głos w sprawie zastoju prac na tzw. Krupówkach. 

Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran powiedziała, że trwają dwie inwestycje, 
termin ich wykonania to 13 m-cy, do maja 2024r. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra powiedział, że można było zamknąć uliczkę z 
powodu robót budowlanych, ale byłoby to niekorzystne dla działających tam 
sklepów.  

Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran dodała, że wystąpiły problemy techniczne- 
zawalony kanał odwadniający. Teren inwestycji jest przekazany do wykonawcy. 

Radna Ewelina Janeczek zgłosiła, że nie będzie obecna na wrześniowej komisji oraz 
sesji Rady Miasta. 

 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej – wobec wyczerpania punktów 

porządku obrad – zamknęła obrady LIV sesji Rady Miasta Poręba VIII kadencji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba 

 

Elżbieta Kołodziej 

 

Protokolantka: 

Anna Winczakiewicz 

Biuro Obsługi Rady Miasta 

 

Wszystkie głosowania przeprowadzone zostały za pomocą systemu eSesja. 
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Wszystkie załączniki do protokołu są załącznikami w formie papierowej i znajdują się 

w Biurze Obsługi Rady wraz z protokołem. 

Przebieg sesji utrwalono w wersji audio-video: 

https://esesja.tv/transmisja/40502/nagranie.htm 

 
  


